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Zápisnica z V. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nižnej v roku 2016 

konaného dňa 13. septembra 2016 v zasadačke OcÚ 

 

 

 

Prítomní:  

Ing. Jaroslav Rosina – starosta obce, JUDr. Jozef Šveda – prednosta obecného úradu,   

Ing. Mária Kurcinová – hlavná kontrolórka obce, Jana Bečková – ekonómka obce. 

Poslanci:  Ján Bolibruch, Rastislav Brčák, Ing. Marek Bučka, Mgr. Jozef Daňo, Margaréta 

Koštialová, Agáta Ličková, Ing. Daniel Paľa, Jozef Virostko. 

Poslanci Mgr. Roman Kašuba, Rastislav Štec a Marián Tuka ospravedlnili svoju neúčasť. 

 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a konštatoval, že 

zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané v zmysle §-u 12 zákona SNR č. 369/1990 Z.z. 

o obecnom zriadení, v znení neskorších predpisov. Súčasne konštatoval, že z počtu 11 

poslancov je prítomných 8, čo je nadpolovičná účasť. Vzhľadom na to vyhlásil zasadnutie 

obecného zastupiteľstva za uznášaniaschopné.  

 

Starosta obce Ing. J. Rosina oboznámil prítomných poslancov s predloženým programom. 

Hlavná kontrolórka obce navrhla doplnenie programu č. 7 o Záznam hlavnej kontrolórky Obce 

Nižná k prevádzke motorového vozidla TS459 AZ k 31.12.2015, Správu z kontroly zmlúv 

o nájme nebytových priestorov a z kontroly úhrad nájomného za I a IV. Q 2015 a Záznam 

z kontroly hospodárenia, likvidácie faktúr, zúčtovania finančnej hotovosti a vedenia účtovných 

dokladov Technických služieb k 31.12.2015.Starosta obce dal hlasovať o doplnenom programe 

zasadnutia. 

Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

Obecné zastupiteľstvo sa riadilo týmto programom: 

1. Otvorenie   

2. Organizačné otázky - overovatelia, zapisovateľ, návrhová komisia 

3. VZN č......2016, ktorým sa mení VZN č. 4/2011 o poskytovaní sociálnych služieb na území 

Obce Nižná 

4. Rozhodnutia starostu obce o zmene rozpočtu obce  

5. Zmena rozpočtu obce 

6. Plnenie programového rozpočtu obce k 30.6.2016 

7. Záznamy hlavnej kontrolórky obce  

8. Informácia o realizácií investičných a iných akciách v obci k 30.6.2016 
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9. Žiadosti občanov a právnických osôb 

10. Kontrola uznesení 

11. Odpovede na interpelácie 

12. Interpelácie 

13. Rôzne 

14. Diskusia 

15. Záver. 

 

K bodu č. 2 - Organizačné otázky – overovatelia, zapisovateľ, návrhová komisia 

Starosta obce nominoval do návrhovej komisie poslancov Ing. M. Bučku a J. Bolibrucha. Za 

overovateľov navrhol poslancov Mgr. J. Daňu a A. Ličkovú, za zapisovateľku V. Latkovú. 

Poslanci nepredložili iný návrh.  

Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 3 – VZN č......2016, ktorým sa mení VZN č. 4/2011 o poskytovaní sociálnych 

služieb na území Obce Nižná 

Prednosta OcÚ predniesol návrh VZN, ktorý bol poslancom vopred zaslaný na preštudovanie. 

Návrh VZN bol zverejnený na webstránke obce a na vývesnej tabuli, ku ktorému neboli 

podané pripomienky. K návrhu sa vyjadrila Komisia sociálna, zdravotná a dôchodcov, ktorej 

súhlasné stanovisko predniesla poslankyňa A. Ličková. K návrhu VZN neboli zo strany 

poslancov podané pripomienky.  

Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 4 – Rozhodnutia starostu obce o zmene rozpočtu obce 

Ekonómka obce predniesla Rozhodnutie starostu obce o zmene rozpočtu č. 1/2016, č. 2/2016 

a č. 3/2016, ktoré boli poslancom vopred zaslané na preštudovanie. Predmetné materiály 

zobrali poslanci OcZ na vedomie.   

 

K bodu č. 5 – Zmena rozpočtu obce 

Ekonómka obce predniesla oznámenie o zmene rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 

04/2016, ktorá sa týka presunu rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu 

pričom sa nemenia celkové príjmy a výdavky.  
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Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 6 – Plnenie programového rozpočtu obce k 30.6.2016 

Ekonómka obce predniesla plnenie programového rozpočtu obce k 30.6.2016. Materiál bol 

poslancom vopred zaslaný na preštudovanie.  

Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 7 - Záznamy hlavnej kontrolórky obce 

Poslancom OcZ bol vopred zaslaný Záznam hlavnej kontrolórky k hospodáreniu Obce Nižná k 

30.6.2016, Záznam hlavnej kontrolórky z kontroly hospodárenia, likvidácie faktúr, zúčtovania 

finančnej hotovosti a vedenia účtovných dokladov Technických služieb k 31.12.2015, Záznam 

hlavnej kontrolórky z kontroly zmlúv o nájme nebytových priestorov a z kontroly úhrad 

nájomného za I. a IV.Q.2015, Správu hlavnej kontrolórky k prevádzke motorového vozidla TS 

459AZ k 31.12.2015. Predmetné materiály zobrali poslanci OcZ na vedomie.   

 

K bodu č. 8 - Informácia o realizácií investičných a iných akciách v obci k 30.6.2016 

Starosta obce prítomných informoval o aktivitách obce za I. polrok 2016: vybudovanie 

chodníka na ulici Družstevná a Kolejákova, osadenie dopravných značení, úprava vstupov 

okolo kostola, úprava zábradlia na schodoch pred kostolom, vypracovanie podkladov pre 

územné rozhodnutie na projekt výstavby novej cesty, nákup plynového infražiariča na údržbu 

miestnych komunikácii a ich následná údržba, údržba parkoviska pri zdravotnom stredisku, 

osadenie nových kanalizačných rúr, zavedenie odvodňovacieho kanálu od cintorína 

v Zemianskej Dedine, prekopávka garádov na odvodnenie časti Sihoť a jej osvetlenie, 

refundácia nákladov na nákup štrku alebo makadamu súkromnými osobami na úpravu 

príjazdovej cesty k ich rozostavaným stavbám (časť Krivé Hony a ulica Orličie). Starosta obce 

uviedol, že v najbližšej dobe plánuje zadať vypracovanie štúdie zastavanosti za ulicou Orličie, 

v zmysle ktorej budú vydávanie stavebné povolenia na výstavbu rodinných domov. 

 

K bodu č. 9 - Žiadosti občanov a právnických osôb 

Riaditeľ ZŠ s MŠ Nižná predniesol žiadosť o schválenie navýšenia rozpočtu na obdobie 9-

12/2016 v sume 4 680,- € na dofinancovanie základných platov pedagogických 

a nepedagogických pracovníkov na základe schváleného navýšenia platov Ministerstvom 

školstva SR z podielových daní o 6%. 
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Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

Riaditeľ ZUŠ Vendelína Habovštiaka predniesol žiadosť o navýšenie rozpočtu školy o sumu 

8 060,-€ na obdobie 9-12/2016 na dofinancovanie základných platov 22 zamestnancov na 

základe schváleného navýšenia platov Ministerstvom školstva SR z podielových daní o 6%. 

Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

Andrej Brčák ako podpredseda Futbalového klubu Nižná vystúpil pred poslancov so žiadosťou 

o finančný príspevok v sume 4 340,-€ na sezónu jeseň 2016/jar 2017 z dôvodu, že sa klubu 

navýšili výdavky (nárast počtu dorastencov, cestovné na zápasy, odmeny pre trénerov), pričom 

väčšinu svojich aktivít financujú z vlastných zdrojov. Poslanec Ing. D. Paľa navrhuje, aby 

svoju žiadosť podal na rokovanie športovej komisie, ktorá sa vyjadrí a podá riešenie. Andrej 

Brčák zároveň upozorňuje na dezolátny stav budovy na štadióne. Poslanci OcZ zobrali žiadosť 

na vedomie. 

Slovenský rybársky zväz – Miesta organizácia Trstená podala žiadosť o osadenie reklamnej 

tabule v Obci Nižná. uvedená žiadosť podala odovzdaná stavebnému referátu obecného úradu 

v Nižnej na posúdenie. Poslanci OcZ zobrali žiadosť na vedomie. 

Ľudmila Paľová podala žiadosť o odpredaj časti obecného pozemku parcela č. 948 s cieľom 

výstavby garáže. Komisia výstavby, územného plánovania a dopravy dala stanovisko, že 

požadované pozemky nie sú povolené na výstavbu.  

Na žiadosť Ing. Viliama Kamenského o pomoc pri riešení susedského sporu sa komisia 

výstavby, územného plánovania a dopravy vyjadrila, že sa jedná o občiansko-právny spor 

a odporúča vyhotoviť vytýčenie hranice pozemkov geometrickým plánom a na jeho základe 

vysadiť namiesto živého plota plechový v súlade so stavebným zákonom. 

K žiadosti Margity Borosovej o odkúpenie prípadne dlhodobý prenájom obecného pozemku 

parcela č. 668/4 sa vyjadrila komisia výstavby, územného plánovania a dopravy a komisia pre 

rozpočet, financie a správu majetku obce, ktoré navrhujú vyzvať pani Borosovú o doplnenie 

potrebných informácií (náčrt časti pozemku, súhlasy susedov priľahlého vchodu bytového 

domu). Komisie OcZ a poslanci OcZ navrhujú prenajať časť predmetného pozemku pani 

Borosovej za cenu 10,-€/m2 na rok bez možnosti oplotenia. 

K žiadosti bytového domu č. 485 o vybudovanie parkoviska pri bytovke, poslanci OcZ 

navrhujú zaradiť žiadosť bytového domu do plánu výstavy parkovísk. 
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MUDr. Vladimír Chromý zaslal žiadosť o schválenie rekonštrukčných prác a maľovania 

v ambulancii, pričom navrhuje, aby náklady na kúpu farieb, na nákup a vyliatie epoxidovej 

podlahy znášala obec. Komisia výstavby, územného plánovania a dopravy odporúča, aby sa 

obec podieľala na financovaní novej podlahy do výšky sumy novej podlahovej gumy cca 500,-

€. Komisia pre rozpočet, financie a správu majetku obce odporúča zvážiť možnosť 

samofinancovania a vzájomného zápočtu s nájmom za predmetné priestory za určité, vopred 

stanovené obdobie. Poslanci OcZ navrhujú, aby komisia pre rozpočet, financie a správu 

majetku obce vypracovala návrh riešenie žiadosti MUDr. Chromého, stanovila sumu finančnej 

účasti obce pri rekonštrukčných prácach a zároveň vypracovala návrh pravidiel, resp. postupov 

pri žiadostiach o schválenie rekonštrukčných prác v prenajímaných priestoroch. 

Radoslava Vidiečanová ako zástupkyňa vlastníkov pozemkov v lokalite za ulicou Orličie 

predniesla žiadosť o prehodnotenie a následné navýšenie obecného rozpočtu na rok 2017 na 

vypracovanie projektovej dokumentácie a stavebného povolenia, ktorým bude riešený spôsob 

zásobovania pitnou vodou a odkanalizovanie odpadových vôd pre oblasť na IBV v lokalite 

Orličie a komplexné zabezpečenie dostatočného tlaku vody tlakovou stanicou. Starosta obce 

objasnil momentálnu situáciu zásobovania vody v danej lokalite a časovú náročnosť získanie 

potrebných povolení pri jej zavedení. Starosta obce navrhuje, aby obec zadala zákazku na 

vypracovanie štúdie zastavanosti a projektovú dokumentáciu pre umiestnenie stavieb vrátane 

zavedenia pitnej vody, ktoré budú základným dokumentom pri individuálnej bytovej výstavbe. 

V rámci jednania p. Vidiečanovej so zástupcami Oravskej vodárenskej spoločnosti vyplynulo 

podanie žiadosti obce o zaradenie do investičného plánu pre danú lokalitu. Obec túto žiadosť 

podá na OVS. 

Zástupkyňa riaditeľa školy pre materskú školu na Orličí Daniela Nováková spolu so 

zástupcami rodičov predstúpili so žiadosťou o urýchlené dokončenie oplotenia areálu 

Materskej školy na Orličí s cieľom zabezpečenia bezpečnosti detí. Pani Nováková odovzdala 

starostovi obce svoje písomné prehlásenie k danej situácii. Riaditeľ technických služieb J. Žák 

vysvetlil prítomným dôvod prerušenia stavebných prác na oplotení. Navrhol, že určí troch 

pracovníkov, ktorí dokončia oplotenie (vykopú 26 jám, osadia oporné tyče a natiahnu 

materiál). Starosta obce uviedol, že technickým službám sa značne znížil počet pracovníkov. 

Z tohto dôvodu urobí prieskum trhu a následne osloví stavebnú firmu, ktorá okamžite bude  

môcť dokončiť stavebné práce. Technické služby zatiaľ odvezú panely, ktoré sa nachádzajú 

v areály materskej školy. Poslanci sa zhodli na termíne dokončenia oplotenia: do 30.9.2016. 

Pani D. Nováková taktiež upozornila, že v areály nie je pokosená tráva. Technické služby ju 

počas priaznivého počasia pokosia. 

 

K bodu č. 10 – Kontrola uznesení 

Prednosta OcÚ JUDr. J. Šveda oboznámil poslancov o stave plnenia úloh vyplývajúcich z  

uznesenia IV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nižnej, ktoré zobrali poslanci na vedomie.  
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K bodu č. 11 – Odpovede na interpelácie 

Starosta obce Ing. J. Rosina oboznámil poslancov o plnení úloh z interpelácií. 

 

K bodu č. 12 – Interpelácie 

Poslanec Ing. D. Paľa: 

- Na webstránke obce nie je zverejnený Plán akcií športovej komisie na rok 2016 a Plán 

hlavných úloh obce Nižná na rok 2016 

Starosta obce odpovedal, že budú zverejnené.  

- Upozorňuje, že  je potrebné namaľovať lampy vedúce od lavičky popri chodníku. 

- Navrhuje častejšie kosenie trávy na cintoríne a následne vyčistenie. 

 

Poslankyňa A. Ličková: 

- Opakovane požaduje, aby obec vyzvala vlastníkov domov k odstráneniu skládok na 

Železničnej ulici v časti pod železničnou traťou s cieľom údržby tohto pozemku (kosenie). 

- Prebehla rekonštrukcia chodníka na ulici Kolejákova. Je možné, aby zakončenie chodníka 

tvorili aspoň tri schody? 

Starosta obce odpovedal, že schody nebude možné vybudovať z dôvodu zabezpečenia 

bezpečnosti chodcov (chodník je ukončený do kopca).  

- Navrhuje, aby jeden pracovník Obecného úradu alebo Technických služieb mal pracovnú 

náplň zameranú len na údržbu cintorína. 

- Medzi návštevníkov webstránky obce patria aj obyvatelia Nižnej, ktorí sa odsťahovali 

a ktorí sa zaujímajú o dianie v Nižnej. Z tohto dôvodu navrhuje, aby sa na webstránku 

zverejňovali premeny obce. 

 

Poslankyňa M. Koštialová: 

- Navrhuje častejšie kosenie trávy na cintoríne a následne vyčistenie. 

 

Poslanec Mgr. M. Buček: 

- Oceňuje opravenie komunikácie vedúcej od Hotela Arman po Slovenskú poštu, 

vybudovanie retardérov a opravu chodníka na ulici Kolejákova. 

- Bude zabezpečená oprava výtlkov a výrezov na miestnych komunikáciách v obci, napr. po 

prácach vykonaných pracovníkmi SSE? V akom časovom horizonte sa môžu urobiť 

asfaltové záplaty? 

Starosta obce odpovedal, že opravu komunikácie po svojich stavebných prácach zabezpečí 

spoločnosť SSE. 

- Čistenie autobusového nástupištia v Nižnej – ako je zabezpečený vývoz komunálneho 

odpadu na nástupišti a v jeho okolí? 

Riaditeľ Technických služieb odpovedal, že autobusové nástupište pravidelne zametajú, 

vyvážajú smetné koše a čistia. 
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- Ako je zabezpečené upratovanie a dodržiavanie čistoty v Dome smútku? 

Starosta obce uviedol, že v dome smútku sa kompletné upratovacie práce vykonávajú 1x do 

mesiaca a vždy jeden deň pred pohrebom. 

- Ocenil dobrú spoluprácu s riaditeľom Technických služieb. 

 

Poslanec J. Virostko: 

- V rámci projektu rekonštrukcie verejného osvetlenia mala dodávateľská firma opraviť 

osadenie tvárnic. Je stanovený termín na ich opravu? 

Starosta obce informoval, žž nie sú dokončené práce v rámci II. etapy rekonštrukcie 

verejného osvetlenia. Dodávateľská firma dokončí stavebné práce v rámci projektu 

a zároveň opraví osadenie tvárnic po zaslaní súhlasu Stredoslovenskej energetiky na 

zapojenie nových rozvodových skríň.  

- Popri kosení trávnikoch v Obci Nižná je potrebné zabezpečiť aj udržiavacie práce 

(pozametanie trávy na chodníkoch). 

Riaditeľ Technických služieb informoval, že po pokosení sa následne pozametá tráva na 

chodníkoch. 

- Bude zabezpečená oprava chodníka na ulici Štúrova, alebo sa rozkopávky zahrnú štrkom? 

Starosta obce uviedol, že opravu chodníka zabezpečí Slovak Telekom z dôvodu, že 

poškodenie chodníka bolo spôsobenie pri zavádzaní optickej siete ich pracovníkmi. 

Technické služby vykonávajú len vybratie a opätovné uloženie zámkovej dlažby. 

- Navrhuje, aby sa pred dňom odpustovej slávnosti alebo sviatočného dňa umiestnili 

odpadkové koše v časti nazývanej ako Štiepnica.  

Starosta obce uviedol, že v tejto časti je zabezpečený pravidelný odvoz komunálneho 

odpadu. Odpad navyše je v tejto časti produkovaný obyvateľmi Nižnej, čo ma za následok 

hromadenie komunálneho odpadu pri kontajneroch a vytváranie nevábneho vzhľadu 

prostredia pod kostolom. 

- Vyslovil pochvalu za opravenie a postavenie zničeného kríža. Bude upravený priestor 

okolo kríža? 

Starosta obce uviedol, že okolo kríža bude postavený drevený plot, prípadne sa vytvorí 

zelená zóna. 

 

Poslanec J. Bolibruch: 

- Opätovne upozorňuje na dezolátny stav miestnej komunikácie vedúcej do Zemianskej 

Dediny. 

Prednosta úradu navrhuje, aby Obec Nižná opätovne informovala o stave tejto cesty 

príslušné orgány. 

- Informuje sa o stave podaného projektu, ktorého cieľom je obnova existujúcej poľnej cesty 

v Zemianskej Dedine. 
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Starosta obce informoval, že tento projekt nebol podporený z dôvodu nedostatočných 

finančných prostriedkov na podporu všetkých podaných projektov. Prednosta úradu prečítal 

prítomným oznámenie o nechválení dotácie na podaný projekt. 

- Navrhuje pred vstupom do Zemianskej Dediny osadiť kamery. 

Starosta obce odpovedal, že najprv sa bude informovať, či bude možné osadenie kamier 

popri optickej siete. Taktiež sa bude musieť určiť miesto napojenia kamier, keďže kamery 

sa pripájajú na pevnú elektrinu a na stĺpy verejného osvetlenie to nie je možné. Taktiež 

pred samotným osadením kamier musí obec vyžiadať povolenia od príslušných orgánov. 

 

Poslanec R. Brčák: 

- Informoval, že sa postupne ukončujú práce na výstavbe multifunkčného ihriska pri 

základnej škole. Zároveň navrhuje, aby multifunkčné ihrisko bolo ohradené plotom a bol 

určený správca, ktorý bude dohliadať na poriadok a údržbu multifunkčného ihriska. 

Starosta obce odpovedal, že okolie multifunkčného ihriska sa upraví tak, aby sa zabránilo 

priestupkom voči verejnému poriadku a taktiež areál bude zabezpečený. Spusteniu do 

prevádzky ihriska bude predchádzať výstavba oplotenia, na ktoré obec plánuje žiadať 

dotáciu z Ministerstva školstva SR. 

- Obyvatelia bytového domu na Závodnej č. 462 upozornili na otvorenú dieru pred bytovkou, 

pričom aj parkovisko je celé prepílené, čo je následkom práce pracovníkov SSE, keď 

napájali elektrický kábel. 

Starosta obce uviedol, že opravu miestnej komunikácie a parkoviska pred bytovým domom 

má zabezpečiť jeden zo zhotoviteľov diela – spoločnosť SSE. 

- Informuje sa na spoločnosť, ktorá vykonala prekopávku miestnej komunikácie v okolí 

bytového domu č. 475 s cieľom zapojenia vody.  

Starosta obce odpovedal, že tieto práce vykonala spoločnosť OMOSS spol. s r.o., ktorá by 

mala rozkopané miesta priebežne dosypávať, žabovať a následne doasfaltovať. 

- Ocenil dobrú spoluprácu s riaditeľom Technických služieb. 

 

Poslanec Mgr. J. Daňo: 

- Poďakoval riaditeľovi Technických služieb za promptné vybavenie jeho požiadavky.  

- Navrhuje umiestniť dopravné zrkadlo v blízkosti rodinného domu č. 109 a dopravnú 

značku označujúcu hlavnú cestu pri rodinnom dome č. 69. 

Starosta obce odpovedal, že budú umiestnené. 

- Pani Tuková požaduje pri ich rodinnom dome č. 69 umiestniť dopravnú značku označujúcu 

dopravnú zónu – pozor deti. 

Starosta obce odpovedal, že ak bude potrebné umiestniť požadované značenie, obec osloví 

dopravný inšpektorát o jej osadenie. 

- Navrhuje vyčistiť odvodňovací kanál na Vintiške v blízkosti rodinného domu č. 85 

Starosta obce odpovedal, že technické služby to zabezpečia. 
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K bodu č. 13 - Rôzne 

Starosta obce pozval na zasadnutie OcZ architekta Ing. arch. Martina Pavlíka, ktorého oslovil 

s požiadavkou vypracovania štúdie využitia plochy od garáži oproti Hotela Arman až po 

križovatku pred mostom s predpokladom výstavby nových garáží. Ing. arch. Pavlík vypracoval 

vizualizáciu vytvorenia 35 garáží a parkovacích miest s úpravou okolia, ktorá bola na 

zastupiteľstve odprezentovaná. Starosta obce navrhuje hlasovanie za prijatie spracovanej 

štúdie. Po jej schválení môže obec nadviazať rokovania so ŽSR, začať územné  konanie 

a následne podať žiadosť o stavebné povolenie. Hlavná kontrolórka obce navrhuje, aby sa 

najprv stanovil predbežný rozpočet. Poslanec Ing. D. Paľa navrhuje, aby sa pred hlasovaním za 

prijatie štúdie vyjadrili jednotlivé komisie pri OcZ. Poslanci OcZ zobrali štúdiu na vedomie 

s tým, že štúdia bude zaradená na rokovanie OcZ po vyjadrení príslušných komisií OcZ. 

Starosta obce informoval o pláne vypracovania štúdie zameranej na návrh využitia priestorov 

plavárne a to formou vytvorenia komunitného centra, súčasťou ktorého môžu byť bazény.  

 

Starosta obce informoval prítomných o odvolaní veliteľa Dobrovoľného hasičského zboru 

Obce Nižná Daniela Benického a uviedol dôvody odvolania. Starosta obce do funkcie veliteľa 

menoval Juraja Tuku, čo poslanci zobrali na vedomie. 

 

Zamestnanec obecného úradu Mgr. Tomáš Kubica informoval prítomných o podaní projektu 

pod názvom Zvýšenie bezpečnosti cestnej premávky v Obci Nižná v rámci výzvy Ministerstva 

vnútra. Zámerom projektu je nasvietenie 4-5 priechodov pre chodcov. Na financovaní projektu 

je spoluúčasť obce vo výške 5% z celkových predpokladaných výdavkov projektu. Starosta 

obce dal hlasovať o schválení spolufinancovania obce na výdavkoch uvedeného projektu a to 

maximálne do sumy 1 000,-€. 

Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

Obec sa plánuje zapojiť aj ďalších výziev na získanie nenávratného finančného príspevku 

projektami zameranými na realizáciu kultúrneho podujatia v roku 2017 a vybudovaním 

cyklotrasou. 

 

K bodu č. 14 - Diskusia 

Poslanec R. Brčák navrhuje, aby obec zriadila certifikované detské ihrisko, na ktorého 

výstavbu sa môžu žiadať financie z rôznych dotačných fondov, príp. sa financie môžu vyčleniť 

z rozpočtu obce. Taktiež navrhuje, aby sa v obci vyčlenili napr. 2 detské alebo multifunkčné 

ihriská, ktoré budú spĺňať normy bezpečnosti, budú ohradené, uzamykateľné a budú 

prevádzkované prostredníctvom jeho správcu. Náklady na výstavbu ihriska predpokladá vo 
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výške 30 000,-€. Riešenie výstavby detských ihrísk a starostlivosť o ne navrhoval na 

predošlých zasadnutiach OcZ aj poslanec Ing. D. Paľa.  

Starosta obce na to reagoval: v Nižnej sa každoročne realizuje revízia prostredníctvom 

oprávnenej osoby a niektoré ihriská nespĺňajú podmienky. Revízia jedného ihriska stojí 3–5 % 

z obstarávacej ceny ihriska. Je potrebné rozhodnúť, či sa ihriská zrevidujú (opravia sa podľa 

noriem alebo zlikvidujú). V prípade opravy ihrísk sa vybrané ihriská uzatvoria do doby ich 

revízie. V prípade výstavby nového ihriska musí najprv prebehnúť stavebné konanie, na ktoré 

budú prizvané všetky dotknuté osoby (všetci obyvatelia v susedstve), ktoré dajú svoj súhlas 

alebo nesúhlas s výstavbou. 

Poslanec R. Brčák vykonal prehliadku ihrísk a preliezačiek, spísal nedostatky, ktoré sa 

postupne odstraňovali. Navrhuje starostovi obce, aby sa zúčastnil zasadnutia rady školy, kde 

spoločne môžu nájsť konsenzus.   

Poslanec R. Brčák upozorňuje na stretávanie mladých ľudí v areály základnej školy, ktorí 

v poobedňajších hodinách narúšajú verejný poriadkoch. Z tohto dôvodu navrhuje, aby sa 

zatvárali brány pred základnou školou. Starosta obce uviedol, že o tejto skutočnosti je 

informovaný. V areály sa uzavrie prechod, vyberú sa panely, aby polícia mohli vykonávať 

hliadky a zamedziť deliktom. 

 

Poslanec R. Brčák podáva návrh o uskutočnenie zasadnutia OcZ v mesiaci október. Prítomní sa 

dohodli na termíne 18.10.2016. 

Hlasovanie:  prítomní: 8      

za 8:  J. Bolibruch, R. Brčák, Ing. M. Bučka, Mgr. J. Daňo, M. Koštialová, A. Ličková,    

Ing. D. Paľa, Jozef Virostko  

 proti: 0  zdržal sa: 0. 

 

K bodu č. 15 – Záver 

Starosta obce Ing. Jaroslav Rosina poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva o 20:50 hod.  

 

 

 ............................................  

      Ing. Jaroslav Rosina           

        starosta obce   

 

 
Overovatelia:      ...........................................   ............................................ 

         Mgr. Jozef Daňo      Agáta Ličková 

 

 
Zapisovateľka:   ........................................... 

   Veronika Latková 


